



Useful Tips for Linde HKO eShop – Choose Delivery Date at Checkout

From now on, you can select the Delivery date during checkout. The date can be picked from the dropdown list.



Choose 'Delivery' for direct delivery or 'Collect' to pick up at a retail store
Please read the [Precautions for the transportation of Dangerous Goods](#) before placing a 'Collect' order

Delivery Collect

(0001234567), 1234567, LINDE HKO LTD, Hong Kong

Add new delivery address >

Request a delivery date

As soon as possible

- As soon as possible
- Tue 2019-06-13
- Fri 2019-06-14
- Sat 2019-06-15
- Sun 2019-06-16
- Mon 2019-06-17
- Tue 2019-06-18
- Wed 2019-06-19
- Thu 2019-06-20
- Fri 2019-06-21
- Sat 2019-06-22
- Sun 2019-06-23
- Mon 2019-06-24
- Tue 2019-06-25
- Wed 2019-06-26
- Thu 2019-06-27
- Fri 2019-06-28

* Remark:

The delivery date option is followed by our delivery schedule and stock level. If you need further assist on the delivery date, please contact our Customer Service Centre +852.2372-2288 or email to eshophko.lg.cn@linde.com





林德港氧網上商店小貼士 – 結賬時自選送貨日期

從現在起，您可以於結賬時自選送貨日期。只需從下拉選項揀選日子便可。

1 送貨或自提 送貨 (0001234567) LINDE HKO TD Hong Kong	2 訂單完成 運輸費 HK\$XXX.00 合計 HK\$X,XXX.00
---	--

選擇「送貨」直接送達或選擇「自提」至門市商店取貨
自提客戶請先參閱危險品運輸注意事項

送貨 自提

(0001234567), 1234567, LINDE HKO LTD, Hong Kong

添加新的發貨地址 >

請求送貨日期

備快

備快

2019-06-13 四
2019-06-14 五
2019-06-15 六
2019-06-16 日
2019-06-17 一
2019-06-18 二
2019-06-19 三
2019-06-20 四
2019-06-21 五
2019-06-22 六
2019-06-23 日
2019-06-24 一
2019-06-25 二
2019-06-26 三
2019-06-27 四
2019-06-28 五

* 請注意：

送貨日期的選項是根據我們的送貨時間表及存貨量來釐定。如對送貨安排有疑問，請聯絡我們的客戶服務中心 +852.2372-2288 或電郵至 eshophko.lg.cn@linde.com



CSC Phone 客戶服務中心電話 +852.2372-2288

CSC Fax 客戶服務中心傳真 +852.2358-2291/2372-2508

Linde HKO eShop Email 電郵 eshophko.lg.cn@linde.com